
2 VII 2016,

« Dzień dobry.

To bardzo miłe że Pan odpowiedział. Pozwoliłam sobie napisać do Pana te kilka

słów uznania,mając świeżo w pamięci Pański żal, gdy świeżo po utworzeniu 

strony internetowej Państwa Galerii, pisał Pan, że ludzie oglądają i nie 

pozostawiają śladu. Zdaję sobie oczywiście sprawę, że liczył Pan iż 

odwiedzającymi będą głownie miłośnicy talentu Artysty którego promował Pan 

wiel lat. Ja na stronę Pańskiej Galerii trafiłam na fali artykułu promującego 

mający wkrótce pojawić się film o jego życiu (samego Artystę kojarzyłam 

mgliście z medialnych doniesień o tragicznych okolicznościach w ktorych 

stracił życie). Pomyśli pan: po co babsztyl pisze? Ano spodobało mi się 
Pańskie pisanie i pisząc te kilka słów chciałam wyrazić wdzięcznąć i 
uznanie. Z przyjemnością i uwagą obejrzałam wszystkie działy Galerii. 

Pozdrawiam serdecznie »


